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ZAPISNIK

sjednice Upravnog odbora KINO-KLUBA '*ZAGREB", održane dne 
18.II.1962.g8u 9 sati u radnji predsjednika.

Prisutni:
OREŠČANIN - predsjednik GALIĆ DRAGUTIN
HABERŠTOK - tajnik Prof.ŠARIĆ
Dr.DURMAN TEODOR GAL16-DRAGUTIN
LJERKA SMRČEK JAKOLIĆ VLADIMIR

su/" 
Predsjednik izvještava da do sada od prošle skupš

tine,na kojoj U.0.nije dobio razrješnicu,odAžane samo dvije 
sjednice U.0.Sazvane je još nekoliko,ali iste zbog premalog 
broja prisutnih članova U.0.nisu održane.Ova sjednica sazvana 
je radi dogovora za skupštinu,koja je sazvana za dne 22.11. 
1962.g.u klupskim prostorijama.

Drugarica Smrček je mišljenja da bi skupštinu trebalo 
opet odgoditi,dok sadanji U.O.ne riješi pitanje materijalne 
baze da se plati stalni poslovni sekretar kluba,koji bi obav
ljao sve tekuće poslove.U tom slučaju mogao bi se privoljeti 
drug ZLATKO SUDOVIĆ da opet preuzme dužnost predsjednika.Sa 
tim mišljenjem ne slažu se predsjednik Oreščanin i tajnik Ha- 
berštok,jer bi ponovno odlaganje skupštine djelovalo neoz
biljno i loše utjecalo na mišljenje članova kluba,a pitanje 
sredstava za stalnog poslovnog sekretara,ako se ne riješi u 
preostala četiri dana do skupštine barem u principu,ne će se 
riješiti niti kroz još tjedan dana.

Potreba stalnog poslovnog sekretara višegodišnji je 
prijedlog druga Sudovića,! on bi se u tom slučaju ponovno 
prihvatio dužnosti predsjednika kluba,a za vrijeme dok je on 
bio predsjednik,klub je uspio snimiti najviše filmova.

Drugarica Smrček uzima na sebe zadatak da posjeti u vezi 
materijalnih sredstava za plaćanje poslovnog sekretara druga
ricu MARGEŠIĆ,tek treba prije dobiti pristanak SUDOVIĆA da 
u principu bude predsjednik,jer bi tada bilo laglje postići 
i dodjeljivanje takove materijalne baze za plaćanje sekretara. 
To pitanje valjalo bi konkretno postaviti i pred R.O.N.T.

predsjednika.Sa
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Predsjednik Oreščanin je mišljenja da prvo treba saznati 
od druga SUDOVIĆA šta je on postigao u vezi traženja materijal
ne baze od FONDA ZA UNAPREĐENJE KULTURNIH DJELATNOST I, koji nam 
je takovu pomoć obećao.Poslat je prijedlog za financiranje pet 
filmova i odobrenje sredstava za nabavu tehničke baze kluba.

I Općinski odbor N.T.obećao nam je stanovitu materijalnu 
pomoć,koju bi trebalo prvenstveno upotrebiti za nabavu trake 
8 mm.,te je dati pionirima,da oni na njoj snimaju.

Ako to sve ne uspije,trebalo bi formirati privremeni U»0. 
NARODNE TEHNIKE,prinudnu upravu,kojoj bi se postavio kao glavni 
zadatak da riješi pitanje poslovnog sekretara,kako bi tada 
drug SUDOVIĆ ZLATKO mogao preuzeti dužnost predsjednika kluba.

2 . Predsjednik Oreščanin misli da bi trebalo formirati i osno 
vati sekciju starijih članova kluba,koji prvenstveno rade na 
osmici i vole diskutirati o tim svojim filmovima,te raditi is
ključivo amaterski,te su protiv rada fikipnih filmova.

3 « Drug prof.ŠARIĆ predlaže da se ode do general-pukovnika 
RADE BULATA,koji lično posjeduje kino-kameru "JAŠIKA",te 
da se pokušamo povezati sa Armijom,te bi moguće i od njih do
bili stanovita sredstva za snimanje filmova.

Drugarica SMRČEK je mišljenja,da bi u tom slučaju Armija 
formirala svoj zasebni KIno-klub.

4o Drugarica SMRČEK predlaže da se poviši članarina,jer bi 
se i tako ostvarila stanovita veća materijalna s^stva za klub.

Predsjednik naglašava da je dosadanji iznos članarine 
teško ubrati,! ima mnogo članova,koji dulje vrijeme nisu pla
tili članarinu.

Ostavlja se da to pitanje riješi Glavna godišnja skupšti
na.

5. Članovi U.O*slažu se sa mišljenjem Prof.ŠARIĆA da bi-tre
balo nastavnike na tečajevima honorirati,kako bi se oni na 
taj način obavezali.Ti honorari namirili bi se uplatom polaz
nika tečajeva.

6. Po svim prednjimppitanjima obavezuju se;
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a) drugarica SMRČEKotići u vezi sredstava za plaćanje
poslovnog sekretara do drugarice MARGEŠIĆ i druga
rice ŠONJE MIRIO kod Republičkog S.S.

b) drug Dr.PANSINI - govoriti sa drugom SUDOVIĆEM po pita
nju predsjednika,te javiti rezultat drugarici SMRČEK, 
kako bi ona mogla poduzeti korake po pitanju u 
točki a).

c) drug Prof.ŠARIĆ - pokušati po pitanju sredstava poduzeti
korake na C.K.K.P.H.

7 .Dosadanji U.0.predlaže za novi U.O.slijedeće drugove:
SUDOVIĆ Zlatko - predsjednik
DVOJKOVIĆ - tajnik
PAJNIC JURAJ - blagajnik
ŠAMEC Milan - knjižničar
Prof.ŠARIĆ Ante _ refercmti za
SMRČEK Ijerka podmladak 
HOHODAČ Vladimir - filmoteka i

filmska baza
HRIPKO Ivica ' 
ĆURIN

LUKAS Ivan
VII
HABAZIN
BUBENIK Branko 
JAKOBIĆ Vladimir
VEJVODA
KOBIA Tomo
MLIKOTIN Kilivoj 
Dr.PASPA Ivo 
KUČIĆ Milivoj 
Arh.POŽGAJ Zvonimir

NADZORNI ODBOR:Dr.PANSINI Mihovil
OREŠČANIN Miloš
ZOREC Ivan

ODBOR ZA ŽABBEjDr.DURMAN Theodor

8 .Upravni odbor predlaže slijedeće zadatke za novi U.O.u 
toku 1962.godine.:

l.U toku 1962.godine održati četiri tečaja,! to dva u 
proljeće,a dva u jesen.Dva tečaja za pionire.Drugari
ca SMRČEK povezati će se sa PIONIRSKIM GRADOM u vezi 
sjedinjenja iZ zajedničkog rada omladinskih grupa. 
Snimiti osam filmova tečajaca.
Održati za naše članove osnovni tečaj fotografije.

2 .Tokom 1962.g.snimiti pet filmova,četiri filma sa pioni
rima na 8 mm.traci,četiri filmova sa članovima na 8 mm. 



traci,te osam filmova sa polaznicima tečajeva.
3 .Održati tokom godine jednu reviju KINO-KLUBA "ZAGREB"
4»0držati. jednu reviju KK Beograd,NOVI SAB i ostalih,te 

organizirati prikazivanje naših filmova u Beogradu i Novom 
Sadu.
Unaprijed fiksirati datume kvartalnih konferencija,te 
održati barem dvije polugodišnje konferencije.Na njima 
treba položiti članovima račun kao na Godišnjoj skupštini, 
bez obzira na broj prisutnih članova.

6 .Najmanje četiri puta u godini 1962.izdati "BILTEN",u ko
jemu moraju biti objavljeni zapisnici sjednica U.O.

7 .Održati izložbu fotografije članova KINO-KIUBA.

Kako je time dnevni red sjednice iscrpan,predsjednik 
zaključuje sjednicu u 11,45 sati.

U Zagrebu,18.11.1962.

C^A ' PREDSJEDNIK:

(Željko HaberštA) (Miloš Oreščanin)


